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Referat fra Bestyrelsesmøde 26. september 2024 kl. 18.30 
 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
Formand: Lone Nielsen      
Næstformand: Tina Kaspersen   
Kasserer: : Stig Norgaard     
Sekretær: Vibeke Lassen     
Bestyrelsesmedlem: Maria Kristensen            
 
1. Suppleant: Dannie Brøndby    
2. Suppleant: Cecille Holme Lindegaard 
  
             

 
1. Godkendelse af dagsorden.  

 Dagsorden godkendt 
 

2. Underskrivelse af tidligere referater 
 Referat fra sidste møde underskrevet 

 
3. Nyt fra alle 

 Juniorgruppen har afholdt et arrangement om førstehjælp og akut sygdom hos hest. Der 
var ikke så mange deltagere som ønsket, men der har været gode tilbagemeldinger. Håber 
på mere aktivitet fremover. Næste arrangement er bagedyst sammen med minirytterne 
søndag 3/11 

 Byggeudvalget planlægger en clinic med Nadja Sloth 
 Der er indkaldelse til distriktsmøde 24/10 
 Vi har fået 25.000 i sponsorat til udvidelse af ridehuset fra Jascha Fonden 
 Lone deltager på foreningsmødet med kommunen mandag 30/9 
 Islænderne holder stævne igen 26/10 og planlægger kursus med Lise 
 Der er kommet tilbud på ny ridehusbund på 55.000 + moms, men der er kun afsat 30.000 i 

budgettet. 
 

4. Afvikling af klubmesterskab - opfølgning 
 Islændernes klubmesterskab blev afviklet godt og alle var glade 
 Generelt gik alle klubmesterskaberne godt, og folk virkede til at have en god dag 
 Overvejer ny ordning næste år hvor junior og ponyrytter slås sammen i henholdsvis spring 

og dressur, da der ikke er nok ryttere til at afholde 2 mesterskaber i hver disciplin.  
 Der laves et fælles møde med de enkelte udvalg inden næste klubmesterskab. 

 
5. Arbejdsdag 

 
 Opsætning af lamper 

i. Der er desværre kun 1 der har tilmeldt sig til at hjælpe med opsætningen af de nye 
lamper. Der var ellers 2 dage at vælge imellem. 
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ii. Stig og Lone ringer til nogen mennesker og ser om vi kan få nogen flere til at 
komme og hjælpe. 

 
6. Medlemsmøde/ udvalg – fælles planlægning af 2025 

 Medlemsmødet er planlagt til 7/11 
 Aftalt at Vibeke Lassen kontakter Seges for at høre om de kan komme og fortælle om CHR 

registerregler, samt de nye regler om vaccination i Go. 
 

7. Byggeri/lejekontrakt af jorden  
 Der er en dialog med Kommunen ang. en aftale om jorden, og Lone og Marcel tager et 

møde med dem  

 
8. Eventuelt 

 
9. Næste ordinære mødedato 

 
 Næste møde er 31/10 
 Møde i november er planlagt til 21/11 
 Temadag 4/1 

 
 


